

ເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ 2:

ບັນດານິຕິກຳ ແລະ ເອກະສານກ່ຽວຂ້ອງ ທີ່ກຳລັງ  
ໄດ້ຮັບການປັບປຸງ

ຕຸລາ 2013 ຫາ ກໍລະກົດ 2015



**ບັນດານິຕິກຳ ແລະ ເອກະສານກ່ຽວຂ້ອງ ທີ່ກຳລັງໄດ້ຮັບການປັບປຸງ ໄລຍະ ຕຸລາ 2013 ຫາ ກໍລະກົດ 2015**

ລາຍການນິຕິກຳ ແລະ ເອກະສານກ່ຽວຂ້ອງ		ອົງກອນຮັບຜິດຊອບ	ອົງກອນທີ່ອອກນິຕິກຳ
<b>ຂໍ້ຕົກລົງ</b>			
1	ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການນຳເຂົ້າ-ສົ່ງອອກ ອາຫານ ສະບັບປັບປຸງ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
2	ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການຈັດທະບຽນອາຫານ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
3	ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການຈັດທະບຽນຢາ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
4	ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການຈັດທະບຽນຜະລິດຕະພັນເຄື່ອງສຳອາງ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
5	ຂໍ້ຕົກລົງທີ່ຄິດພັນກັບການຂໍອະນຸຍາດນຳເຂົ້າຢາ ແລະ ຜະລິດຕະພັນການແພດ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
6	ສືບຕໍ່ຮ່າງຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີວ່າການ ວ່າດ້ວຍການສົ່ງອອກພືດ, ຜະລິດຕະພັນພືດ ແລະ ວັດຖຸອື່ນ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
7	ສືບຕໍ່ຮ່າງຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີວ່າການ ວ່າດ້ວຍການນຳເຂົ້າພືດ, ຜະລິດຕະພັນພືດ ແລະ ວັດຖຸອື່ນ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
8	ສືບຕໍ່ຮ່າງຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີວ່າການ ວ່າດ້ວຍການສົ່ງຜ່ານ ພືດ, ຜະລິດຕະພັນພືດ ແລະ ວັດຖຸອື່ນ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
9	ສືບຕໍ່ຮ່າງກົດໝາຍປ້ອງກັນພືດ ສະບັບປັບປຸງ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
10	ສ້າງຮ່າງຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີວ່າການ ວ່າດ້ວຍການປະກາດເຂດລະບາດຂອງສັດຕູພືດ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
11	ສ້າງຮ່າງຂໍ້ຕົກລົງຂອງລັດຖະມົນຕີວ່າການ ວ່າດ້ວຍການຄຸ້ມຄອງທຸລະກິດ ສຸຂະນາໄມພືດ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
<b>ຄຳແນະນຳ</b>			
1	ບົດແນະນຳຂັ້ນຕອນການແຈ້ງ ແລະ ຖານຂໍ້ມູນບໍລິຫານຄວາມສ່ຽງ ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຂອງລະບົບແຈ້ງພາສີ ແບບເອເລັກໂຕຣນິກ.	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ
2	ສ້າງບົດແນະນຳຂອງກົມປຸກຝັງ ກ່ຽວກັບ ການສ້າງເຂດປອດສັດຕູພືດ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
<b>ປຶ້ມຄູ່ມື</b>			
1	ປຶ້ມຄູ່ມື ແລະ ແບບຟອມຕ່າງໆ ກ່ຽວກັບ ການກວດກາອາຫານ ນຳເຂົ້າ, ໂຮງງານຜະລິດອາຫານ.	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
2	ບັນຊີລາຍການອາຫານທີ່ມີຄວາມສ່ຽງ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ	ກະຊວງສາທາລະນະສຸກ
3	ສ້າງປຶ້ມຄູ່ມືແນະນຳຂອງກົມປຸກຝັງ ກ່ຽວກັບ ການກວດກາພືດ	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້	ກົມປຸກຝັງ, ກະຊວງກະສິກຳ ແລະ ປ່າໄມ້
4	ປັບປຸງມາດຕະຖານແຫ່ງຊາດ ໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບກົດໝາຍມາດຕະຖານ ແລະ ກົດໝາຍວັດແທກ ສະບັບປັບປຸງໃໝ່	ກົມມາດຕະຖານ ແລະ ວັດແທກ, ກະຊວງວິທະຍາສາດ ແລະ ເຕັກໂນໂລຊີ	ກົມມາດຕະຖານ ແລະ ວັດແທກ, ກະຊວງວິທະຍາສາດ ແລະ ເຕັກໂນໂລຊີ
5	ກຳນົດໝວດບັນຊີ ໃນລະບົບອາຊີກູດາ ອີງໃສ່ຈຳນວນສິນຄ້າໃໝ່ທີ່ເກີດຂຶ້ນ ແລະ ຈໍລະຈອນໃນຕະຫຼາດ ສປປ ລາວ.	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ
6	ສ້າງປຶ້ມຄູ່ມືການນຳໃຊ້ລະບົບອາຊີກູດາ	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ	ກົມພາສີ, ກະຊວງການເງິນ

ແຫຼ່ງຂໍ້ມູນ: ຮວບຮວມຈາກ ສະມາຊິກ ກຂອດ ໂດຍຜ່ານຈຸດປະສານງານຂອງ ແຕ່ລະຂະແໜງການ.